

5 DAYS 4 NIGHTS

THE TRANQUIL DELIGHT OF DANANG

DANANG | HOLAN | BANA HILLS





静光则港 + 会安 + 巴拿山

Tour code: PAVI





SPECIAL ARRANGEMENT 特别安排



巴拿山 Bana Hills

Ba Na Hills was a popular vacation spot of the French, complete with villas and a resort. CNN ranked this infrastructure among the 10 most impressive cable-car systems in the world, and it won more than one Guinness World Record.

巴拿山曾是法国人喜爱的度假胜地,配有别墅和度假村。CNN将其缆车系统评为世界十大最令人印象深刻的缆车系统之一,并且它还获得了多项吉尼斯世界纪录。



Experience the tranquil charm of Hoi An's "Chic Chillax Cafe," surrounded by golden rice fields and stunning scenery. Enjoy a delicious afternoon tea and unwind in this hidden gem.

体验会安 "Chic Chillax Cafe"咖啡馆的宁静魅力,周围环绕着一片金黄色的稻田,景色绝美!在这个隐秘的宝地享用美味的下午茶,放松身心。



会安印象公园&表演 (高层座席) 道 Hoi An Impression Theme Park & Show (HIGH Seats) 道

A must-see live landscape show! Travel back in time 400 years and explore the history of this picturesque coastal town through five stunning storylines!

必看的山水实景秀!穿越时光,回到四百年前,透过五个令人惊叹的故事情节,探索这座风景如画的海滨小镇的历史!



南山寺庙 Nam Son Pagoda

Built in 1962 by monk Nguyen Van Chau a local Buddhists. Step inside, you will find a spacious and serene environment adorned with grand and majestic architectural features, typical of Central Vietnam's ancient heritage, akin to discovering a peaceful sanctuary within a vibrant city's heart.

南山寺庙建于1962年,由僧侣阮文昭和当地佛教徒建造。走进寺内,您会被宽敞而宁静的空间所震撼,还有宏伟壮观的建筑作品,展现出中部古代建筑特色。



山茶半岛咖啡厅 Son Tra Marina CExclusive

Experience a slice of Santorini in Asia at Sơn Trà Marina on the coast of Da Nang in Vietnam. The blue and white-themed cafe and tourist port was built by Aphrodite, it offers a delightful setting to enjoy a cup of coffee and cookies by the sea.

在越南岘港海岸的山茶码头,体验亚洲版的圣托里尼风情。这座以蓝白色调为主题的咖啡馆和旅游港口是由阿佛洛狄蒂建造的,在这样优美的环境喝上为您精心准备的下午茶。





岘港 | 会安 | 巴拿山 | Danang | Hoi An | Bana Hills

DAY 1

Danang (30km) Hoi An (Meals on Board/ Lunch)

 Upon arrival at Danang airport, proceed to lunch / Visit Marble Mountain, a cluster of five hills made from limestone and marble in Danang (1-way lift included) / Transfer to Hoi An Ancient Town, recognized by UNESCO as a World Cultural heritage / Enjoy "Mot Hoi An Tea" (herbal tea included), a traditional drink inherited from traditional Chinese herbs / Free time to explore in Hoi An Ancient Town at niaht.

DAY 2 Hoi An

(Breakfast / Lunch / Dinner)

· Board the boat and travel to Cam Thanh Water Coconut Village / Enjoy Bamboo basket show and have a drink of coconut water / Chic Chillax Cafe, with the view of rice paddy, enjoy a cup of coffee while admiring the vast rice paddy field landscape. / Photo stop at the Cua Dai Beach, top 25 beaches in Asia as well as the top 100 most beautiful beached in the world / Visit Hoi An Impression Theme Park, and the most fabulous Hoi An Memories Show.



- Sequences of itinerary are subject to local arrangement
- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- Pictures for reference only

DAY 3

Hoi An (20km) Danang

(Breakfast / Lunch / Dinner)

 Visit Nam Son Pagoda – Fairy Scene bringing pure beauty to the middle of the prosperous place of Da Nang *No shorts and no sleeveless / Must visit attraction in Nam Son Pagoda DaNang: Phong Sanh Lake, Tam Tang Bridge, Vong Nguyet Pavilion, Guest house complex, Main Hall and Dong Tu Bridge / Free time to go shopping at MM Mega Local Shopping Market / Drive around the Son Tra Peninsula to admire the beauty of the whole city / Visit Linh Ung Pagoda and My Khe Beach / Check-out the popular IG spot Son Tra Marina and enjoy afternoon tea.

DAY 4

Danang (40km) Bana Hill (40km) Danang

(Breakfast / Lunch / Dinner)

 Transfer to Bana Hill by cable car, for bird's eye view of the surrounding area's beauty / At Bana Hills visiting Old French Villa, Nui Chua & Mountain Peak, Vong Nguyet Villa, Sakyamuni Buddha's Monument / Golden Bridge – enjoy stunning and majestic scenery from above / Photo stop at Dragon Bridge, DHC Marina with Love Bridge, Dragon Fish statue and APEC Park.

DAY 5

Danang + Kuala Lumpur

(Breakfast)

 After breakfast, free and easy. Proceed to Danang International Airport.





第1天

岘港 (30km) 会安

(机上用餐 / 午餐)

• 抵达岘港机场后,并前往午餐 / 参观五行山,这是位于岘港的五座由石灰石和大理石组成的小山(单程缆车) / 前往会安古镇,这里被联合国教科文组织认定为世界文化遗产 / 享用一杯会安传统饮品"Mot Hoi An Tea"这是一种涼茶,以荷花,桂树,姜,柠檬茶制作而成 / 晚上自由时间游逛会安古城。

第2天

会安

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

• 乘船前往**迦南岛椰子林** / 体验**竹篮船表演**, 享用 清甜的椰子水 / 在**Chic Chillax**咖啡馆享用咖啡, 欣赏大片的稻田景观 / 在被评为亚洲前25名海滩 以及世界前100名最美海滩之一的**古岱海滩**拍照 打卡 / 参观**会安印象主题公园**, 并欣赏最精彩的 **会安回忆秀**



- * 行程次序以当地旅社安排为准。
- * 行程、膳食、住宿、交通等可能会因不可抗拒因素而更动, 恕不另行通知。
- * 图片仅供参考。

第3天

会安 (20km) 岘港

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

参观南山寺庙,这里是岘港繁华之地中带来纯净美景的仙境*禁止穿短裤和无袖衣服/南山寺庙必游景点包括:放生湖、三层桥、望月亭、宾客楼群、大殿和东渡桥/游逛 MM Mega本地购物市场/驱车环游山茶半岛,欣赏整个城市的美景/参观灵应寺和美溪海滩/打卡热门山茶半岛网红咖啡厅,并享用美味的下午茶。

第4天

岘港 (40km) 巴拿山 (40km) 岘港

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

• **巴拿山** - 乘坐现代化的缆车俯瞰全景 / 在巴拿山参观旧法式别墅、Nui Chua和山顶、Vong Nguyet 别墅、释迦牟尼佛纪念碑 / 游览金桥,从高处欣赏壮丽的全景 / 在龙桥、DHC码头爱情桥、龙鱼雕像和APEC公园拍照留念。

第5天

岘港 👉 吉隆坡

(早餐)

• 早餐后, 自由活动。随后前往岘港国际机场。





Find Your Direction











DAY天	BREAKFAST 早餐	LUNCH 午餐	DINNER 晚餐	HOTEL 酒店
1	Meal on Board 机上用餐	Sliced pork rolled with rice paper + Pho noodle 米纸卷猪肉片+越南米粉	自理 Own Expenses	会安精致酒店或同级 4★ Hoi An Delicacy Hotel or similar 4 * hotel
2	Hotel Breakfast 酒店早餐	Vietnamese Cuisine 越南风味	Inside Hoi An Memories Show 会安印象乐园内	会安精致酒店或同级 4★ Hoi An Delicacy Hotel or similar 4 * hotel
3	Hotel Breakfast 酒店早餐	Chinese cuisine + roasted duck + piglet 中餐风味+烤鸭+小乳猪	Seafood hotpot + mini lobster(half) 海鲜火锅 + 半只小龙虾	DLG岘港酒店或同级 5★ DLG Hotel or similar 5 * hotel
4	Hotel Breakfast 酒店早餐	Bana Hill's Buffet 巴拿山自助餐	Seafood cuisine 海鲜餐风味	DLG岘港酒店或同级 5★ DLG Hotel or similar 5 * hotel
5	Hotel Breakfast 酒店早餐			



Why not allocate it more time and explore deeper?

We've arranged it so that even in one country, you can take a trip of extraordinary depth.

We believe there's nothing will be more meaningful than a memorable vacation.

如果值得, 何不赋予更多时间, 深入探索?

我们精心安排,让你即使在一个国度,也能走出不一般的深度之旅。我们也深信,没有什么比一趟深刻的旅游所带来的回忆,能更隽永、能更让你动容。



Ride on a modern system cable cars to get a bird's-eye view of Ba Na Hills

乘坐现代化的缆车俯 瞰巴拿山全景



Enjoy coffee at Chic Chillax Café while admiring the vast rice field landscape 在Chic Chillax咖啡 馆享用美味咖啡,欣 赏大片的稻田景观



Grab your High Seat to watch the most fabulous "Hoi An Memories Show" 在高票座欣赏最精彩的会 安回忆秀



Stay in 4+5 star hotel 入住4+5星级酒店



Check out the popular IG spot Son Tra Marina Café and enjoy afternoon tea 打卡网红点 山茶半岛咖啡厅及享用下午茶



Have a cup of Hoi An's traditional herbal drink, "Mot Hoi An Tea." 来一杯会安传统凉茶饮 品"Mot Hoi An Tea"



Photo stop at Cua Dai Beach, one of the world's top 100 most beautiful beaches

世界前100名最美海滩之 一的古岱海滩拍照打卡



Stroll through the local large MM Mega shopping mall 游狂MM Mega本地

游逛MM Mega本地 大型购物市场

